
Referat fra årsmøtet 17. juni 2010 

Referat fra årsmøtet Marinevold Hageby Velforening,  17. Juni 2010. 

 1.      Valg av dirigent og referent.  

Dirigent: Øystein Grimstad 

Refererent: Margrethe Tande 

Det kommenteres at formann Elsbeth Lyse har frasagt seg sitt verv pga sykdom. Av denne grunn 

er årsmøtet noe forsinket og innkallingen kommer med kort frist for at møtet skal kunne la seg 

gjennomføre før sommerferien. 

En beboer i Velforeningen (Ane Jørgine Eriksen) har falt fra siden sist, dette markeres med et 

minutts stillhet. 

 2.  Årsberetning. 

Nestformann Arild Pedersen går gjennom årsberetningen. Det har vært arrangert to dugnader og 

to styremøter. Huset fremstår nå som nesten ferdig, kun noe arbeid på takrenner gjenstår. Styret 

har innhentet tilbud på nye vinduer for de som har ønske om å skifte ut disse, vinduene er 

sidehengslete og med sprosser etter “gammel” standard. Se vedlegg.  Årsmøtet ble enige om at de 

som er interessert kontakter styret, så vil vi kunne utforme en felles bestilling dersom ønskelig. 

3. Regnskap 2009. 

 Regnskap 2009     

  Debet Kredit 

Saldo 31.12.2008   93 639,06 

Brøyting 3 909,38   

Plenklipping 9 309,00   

Strøsand 4 050,00   

Containerleie 12 490,00   

Strøm, Huset 6 717,43   

Postboks, leie 850,00   

Utlån, Huset+div   2 989,30 

Forsikring, Huset 2 682,00   



Vedlikehold+div., Huset 8 028,35   

Adm. utgifter+møter og dugnader 3 231,80   

Gebyrer 840,00   

Kontingent   70 000,00 

Renter   100,00 

Summer 52 107,96 166 728,36 

      

Balanse 114 620,40   

  166 728,36 166 728,36 

Kasse   60,00 

Saldo 31.12.2009   114 680,40 

Kommentar: oppvaskmaskin var planlagt, men har ikke blitt kjøpt. Det diskuteres om det er 

nødvendig med oppvaskmaskin på Huset da man stort sett bare bruker pappkopper/fat. I tillegg er 

det såpass smalt på kjøkkenet at det må gjøres noen endringer på eksisterende innredning for å i 

det hele tatt få inn en oppvaskmaskin. 

4. Innkomne forslag. 

Det har ikke kommet inn forslag. 

5. Budsjettforslag 2010. 

Kommentar: Medlemskontigenten diskuteres, men blir besluttet å holde den som den er. Styret 

foreslår dugnad til høsten for å ferdigstille huset helt. Gunnar Stavnes skal sjekke hva det vil koste 

å få takrennene ordnet av en blikkenslager.  I tillegg foreslås at vi oppgraderer lekeplassen, dette 

både for å få et bedre tilbud for ungene i Velforeningen, og for å bedre sikkerheten på lekeplassen. 

Man tenker også å sette inn flere benker og en tønnegrill på området slik at det kan bli brukt av 

flere. Det bør legges grus foran inngangen på huset da det blir svært glatt her når gresset er vått 

(dette ble erfart på vei inn til årsmøtet!) Det foreslås først å bruke 10 000 kr på arbeidet, men 

årsmøtet blir enige i å doble dette til ca 20 000. Dugnad vil bli avholdt tidlig på høsten, mer 

informasjon om dette kommer.  Det diskuteres om vi skal fortsette å kjøre bort hageavfall og det 

er enighet om at dette skal fortsatt være et av Velforeningens goder. Det oppfordres dog til at 

ingen setter svartsekker utenfor tomten sin i påvente av tømmingen, da dette ikke ser særlig pent 

ut. 

6. Valg. 



Valgkomiteens forslag til nytt styre ble enstemmig vedtatt. 

Ny formann: 

Arild Pedersen Udbyes gt. 12A,  91134012@online.no 

Styret: 

Øystein Grimstad, Magnus den Godes gt 33A, oygrim@gmail.com 

Margrethe Tande, Magnus den Godes gt 31A (sekretær),  margrethe_tande@yahoo.no  

Mary Arnesen, Magnus den Godes gt 19 B (husansvarlig, kasserer) 

Roar Iversen, Magnus den Godes gt 17A,  roariver@online.no  

Vara:   

Geir Ove Strand, Magnus den Godes gt 11B 

Stig Stranda, Abels gt 16B 

Revisor: 

Anna Hegglund og Bente Hokstad 

Valgkomite: 

Gunnar Stavnes og Tore Allmenning 
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